
 

 

European Chamber Tianjin Chapter 

2016 Badminton Tournament 

中国欧盟商会天津分会 2016羽毛球大赛 

Sunday, 20 November, 2016 

Venue: TBC 

活动时间 2016年 11月 20日，周日 

场地待定 

Sponsorship Opportunities 

赞助方案 

Exclusive Title Sponsor (Limit exclusively to one company):  

独家冠名赞助 （只限一个公司） 

Donation: Cash RMB15, 000  

赞助费用： 人民币 15, 000 元 （现金形式） 

 

Media Coverage and Free AD 获得媒体报道以及免费广告: 

 Company name appears on the event title and listed as co-host in all 

media regarding the event.公司名称将出现在活动名称中，并以协办方的名

义出现在活动相关的媒体报道中。  

 1 month Top Banner AD on events update of European Chamber Tianjin 

Chapter (Value RMB 8,000, average 10 times distribution to around 4, 000 



 

 

recipients per month) 获得中国欧盟商会天津分会电子活动通知一个月的

置顶广告位（价值人民币 8, 000元，平均每月发送 10次，每次约发送给 4, 

000余位收信人） 

 

Team Participation获得一个参赛名额: 

 One team (8 players) participation of the tournament (Value at RMB2,000)

可组建一支队伍（8名队员）免费参赛 （价值人民币 2, 000 元） 

 

Exposure before/during/after the event 赛前、赛中及赛后宣传: 

 Company logo will be displayed on event invitation 公司标志将出现在活动

通知上 

 Company logo will be displayed on onsite backdrops/banners 公司标志将

出现在现场的背板或横幅上 

 Company logo will be displayed on all trophies 公司标志将出现在所有奖

杯上 

 Signage with company logo will be displayed on playing courts公司标志将

出现在现场的指示牌上 

 Marketing information included in goodies bags现场发放给每名队员的物

料包中可以放入公司宣传材料 

 

Venue Sponsor 场地赞助:  

 

Donation: Cash RMB5, 000 or in-kind equivalent (playing courts) 

赞助费用： 人民币 5, 000 元现金或等价物品（羽毛球比赛场地） 

 

 One team (8 players) participation of the tournament  (Value at 

RMB2,000) 可组建一支队伍（8名队员）免费参赛 （价值人民币 2, 000元） 

 Company logo will be displayed on event invitation 公司标志将出现在活动

通知上 



 

 

 Company logo will be displayed on onsite backdrops/banners 公司标志将

出现在现场的背板或横幅上 

 Marketing information included in goodies bags现场发放给每名队员的物

料包中可以放入公司宣传材料 

 

 

 

 

Facility Sponsor比赛用品赞助:  

Donation: Cash RMB5, 000 or in-kind equivalent (badminton and gifts for 

winners) 

赞助费用： 人民币 5, 000 元现金或等价物品（比赛用羽毛球以及比赛奖品） 

 

 One team (8 players) participation of the tournament  (Value at 

RMB2,000) 可组建一支队伍（8名队员）免费参赛 （价值人民币 2, 000元） 

 Company logo will be displayed on event invitation 公司标志将出现在活动

通知上 

 Company logo will be displayed on onsite backdrops/banners公司标志将

出现在现场的背板或横幅上 

 Marketing information included in goodies bags现场发放给每名队员的物

料包中可以放入公司宣传材料 

 

Food & Beverage Sponsor食品及饮料赞助:  

Donation: Cash RMB5, 000 or in-kind equivalent (goodie bag including lunch 

box, water, chocolate bar, etc.) 



 

 

赞助费用： 人民币 5, 000元现金或等价物品（发放给每位参赛队员的物料包，

包含午餐，水，巧克力棒等） 

 

 One team (8 players) participation of the tournament  (Value at 

RMB2,000) 可组建一支队伍（8名队员）免费参赛 （价值人民币 2, 000元） 

 Company logo will be displayed on event invitation 公司标志将出现在活动

通知上 

 Company logo will be displayed on onsite backdrops/banners公司标志将

出现在现场的背板或横幅上 

 Marketing information included in goodies bags现场发放给每名队员的物

料包中可以放入公司宣传材料 

 

 

 

Please confirm your sponsorship by 15 Oct. 2016 to ensure your company's 

logo placement on our promotional materials for this special event. 

请于 2016年 10月 15日前同我们确认您的赞助意向，以确保您的公司标志出现

在我们的宣传材料上。 

 

For detailed information on sponsorship, please contact Lorraine Zhang at: 

详情咨询，请联系张毅女士 

lzhang@europeanchamber.com.cn 

Tele: 022-58307608 

mailto:lzhang@europeanchamber.com.cn

